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Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr 52/2021 

LII Nadzwyczajna Sesja w dniu 17 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 17 maja 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 14:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713.) oraz 

art. 15 zzx ust. ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych 

innych ustaw ( Dz. U. 2020 poz. 568 ) otworzył LII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

Wiceprzewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu 

Miasta. 
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Obecność potwierdziło 14 radnych. Wiceprzewodniczący oznajmił, że obrady są 

prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawy zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 

listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia 

składu osobowego. 

Radna Anna Wysocka zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt Wnioski  

i zapytania. 

Wiceprzewodniczący imiennie każdego wnioskodawcę zapytał o zgodę na poszerzenie 

porządku obrad. 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że w związku na brak zgody Burmistrza na poszerzenie 

porządku obrad o przedstawiony projekt uchwały na poprzedniej Sesji oraz obecność 

mieszkańców, nie wyraża zgody na poszerzenie porządku obrad. 

Radna Elżbieta Ostrowska nie wyraziła zgody na poszerzenie porządku obrad. 

Radny Sebastian Zimnal nie wyraził zgody na poszerzenie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk nie wyraził zgody na poszerzenie porządku obrad. 

Radny Tomasz Kostyra wyraził swoje zdanie cyt: ”…Z dużym zaskoczeniem przyjąłem tą 

informację w piątek, że w dniu dzisiejszym odbędzie się sesja, pomyślałem sobie, że może 

jednak członkowie klubu zadecydowali, że jednak zajmiemy się sprawami pracowników, 

żeby mogli dostać te wypłaty, no z ogromnym zdziwieniem po przeczytaniu dokumentów, 

które zostały nadesłane stwierdziłem niestety jednak tak jak mi ktoś wyjaśnił, że to jest jednak 

nic innego jak skok na fajny stołek, fajnej Komisji z wysoką dietą, więc dodatkowo co mnie 

przekonało odnośnie tego toku myślenia, to jest to, że ktoś przewiduje sobie, że ta sesja 

będzie w 15 min załatwiona. To tutaj były kwestie budżetowe i Pani Przewodnicząca nie 

umiała zwołać Sesji, a jak chodzi o kwestie zrobienia fajnego miejsca w komisji. to nagle się 

okazuje że można i na poniedziałek zrobić można i w 15 min sesje załatwić i wszystko będzie 

fajne także no Proszę Państwa jeżeli chcecie dalej stwarzać jakieś iluzje tego, że jest to 

prowadzone w sposób prawidłowy no to to może przynajmniej te terminy pomiędzy 

komisjami a Sesją dawajcie troszkę inne. Dziękuje bardzo.” 

Radny Łukasz Kuczek odniósł się do wypowiedzi radnego Tomasza Kostyry cyt. ”…bardzo 

się cieszę, że radny Tomasz Kostyra tutaj powiedział jaki to jest fajny skok na stołek i mam 
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nadzieję, że w końcu nie odmówi i zacznie działać dla tego miasta i wstąpi do tej komisji, bo 

brakuje jednego członka. Zobaczymy jak będzie działał dla mieszkańców. Dziękuję”. 

Wiceprzewodniczący podkreślił, że jest to komisja ustawowa, a rezygnacja radnej Anny 

Wysockiej uniemożliwia pracę Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w związku z tym Rada 

Miasta nie może realizować ustawowych założeń. 

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił kandydaturę na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

radnego Tomasza Kostyrę oraz radnego Tadeusza Ingrama. 

Radny Tomasz Kostyra nie wyraził zgody na kandydowanie na członkostwo w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz uzasadnił swoje zdanie. 

Radny Tadeusz Ingram nie wyraził zgody na kandydowanie na członkostwo w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz uzasadnił swoje zdanie. 

 

Radny Paweł Wanot dołączył do posiedzenia Sesji o godz. 14:39. 

Radny Sebastian Zimnal  zgłosił kandydaturę radnego Bogusława Norasa oraz radnego 

Bogusława Dzierżaka. 

Radny Bogusław Dzierżak zaznaczył, że ten temat był omawiany na posiedzeniu Klubu  

i podtrzymane zostaje stanowisko wyrażone w październiku. Radni z Klubu nie będą brać 

udziału w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w związku z brakiem 

obiektywizmu i bezstronności. 

Radny Bogusław Noras nie wyraził zgody. 

Radny Szymon Simonicz odniósł się do wypowiedzi radnych Bogusława Dzierżaka oraz 

Bogusława Norasa cyt.” Drodzy mieszkańcy właśnie słyszeliście jaka jest współpraca  

w Radzie. Jaka klub Kontynuacja dobrych zmian chce współpracować z Radą, tak hojnie i tak 

głośną mówią o współpracy o różnych działaniach, o równych działaniach, tych samych 

działaniach dla dobra mieszkańców, a dzisiaj słyszymy tylko nie, więc ja zgłaszam 

kandydaturę pana radnego Karola Kolnego”. 

Radny Karol Kolny wyraził zgodę oraz ją uzasadnił. 

Radna Bogumiła Stolecka odniosła się do wypowiedzi radnego Szymona Simonicza  

i podkreśliła, że członkowie klubu zostali usunięci z wszystkich komisji w cyt.”…w dość 

bezczelny sposób…”. Radna Bogumiła Stolecka poprosiła o nie oskarżanie członków klubu o 

brach chęci do współpracy. 

Radny Tomasz Kostyra zgłosił kandydaturę radnego Sebastiana Zimnala oraz radnego 

Szymona Simonicza. 
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Radny Szymon Simonicz odniósł się do propozycji kandydatur przedstawionych przez 

radnego Tomasza Kostyrę. 

Radna Anna Wysocka zgłosiła kandydaturę radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Radna Elżbieta Ostrowska wyraziła zgodę. 

Radny Tomasz Kostyra poprosił o możliwość odniesienia się do wypowiedzi radnego 

Szymona Simonicza. 

Wiceprzewodniczący nie wyraził zgody. 

 

Radny Tadeusz Ingram zapytał czy nad obiema kandydaturami będzie wspólne głosowanie? 

Wiceprzewodniczący poinformował, że będą osobne głosowania. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Karola Kolnego. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Karola Kolny na członka Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) 

Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Kostyra 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad kandydaturą radnej Elżbiety Ostrowskiej na członka Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji 

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (7) 

Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Głos 

 

Wiceprzewodniczący poinformował, że kandydatura radnej Elżbiety Ostrowskiej nie 

otrzymała akceptacji radnych. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy radną Anną Wysocką a radnymi klubu Wspólnie dla 

Lędzin w sprawie osobowego składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Mecenas Wojciech Berendowicz podkreślił, że w przypadku kandydatury radnej Elżbiety 

Ostrowskiej nie ma rozstrzygnięcia. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawy zmiany uchwały 

I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu osobowego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawy zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 

2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu 

osobowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) 
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Tadeusz Ingram, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawy zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu osobowego 

została podjęta i otrzymała numer LII/273/21 oraz stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Radny Tadeusz Ingram zwrócił się z pytanie do mecenasa odnośnie głosowania nad 

kandydaturą radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Wiceprzewodniczący zaznaczył, że w tej sprawie wypowiadał się mecenas i brak jest 

rozstrzygnięcia tego głosowania. 

Mecenas poinformował, że były zgłoszone 2 kandydatury. Pierwsza kandydatura podczas 

głosowania otrzymała większość głosów Rady, natomiast druga kandydatura otrzymała 7 

głosów za, 7 głosów przeciw oraz 1 wstrzymujący się, w przypadku tej kandydatury nie było 

rozstrzygnięcia. Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został poszerzony o kandydaturę i 

został poddany pod głosowanie projekt w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i ta uchwała została przegłosowana przez Radę Miejską. 

 

3. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zakończył o godzinie 14
58

 obrady 

LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=iTxfE5Tfxpo 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lędziny  

Edward Urbańczyk 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=iTxfE5Tfxpo

